
Zápis z jednání Komise pro bezpečnost a prevenci kriminality 
 
Datum: 05.06.2023 
  
Účast: Mgr. Jiří Novotný, Bc. Tomáš Voborský, Mgr. Simona Luftová, Zdeněk Martínek,  
           Bc. Břetislav Mařan, Jurij Kostjak 
 
Omluven: / 
Neomluven: / 
 
Host: Bc. Vladimír Karpíšek 
            
Koordinátor: Bc. Denisa Kotková 
 
Program: 
 

1. Zahájení 
2. Předložení návrhů členů komise s vlastními podněty, které budou poté předloženy RM 
3. Diskuze 
4. Závěr 

 
ad 1) Schůzi zahájil předseda komise Mgr. Jiří Novotný, přivítal přítomné. Je přítomno 6 ze 6 členů, 
komise je usnášeníschopná.  
 Zasedání komise se dále zúčastnili zástupci Pracovní skupiny prevence kriminality. Přítomno 
6 členů pracovní skupiny (por. Bc. Monika Schindlová Dis – PČR, Bc. Kamila Zelená – NZDM Bedna, 
Mgr. Barbora Vacková – CSZS, Jana Eliášová – SVP Příbram, Ondřej Stehlík – Městská policie 
Příbram, Luděk Fára – OSVZ) 
 
ad 2)  Členové komise diskutovali o možných projektech, které by napomohli zlepšení pocitu bezpečí. 
Paní por. Schindlová dala námět na projekt „Kdo je tam“ – přes dotaci nakoupit kukátko na dveře, a ve 
spolupráci s městem se namontuje občanům, kteří jsou v ohrožené skupině (důchodci). Tato žádost o 
dotaci by se podala v roce 2024. Mgr. Luftová požádala o zaslání podkladů k dotaci od paní Bc. 
Schindlové. 
Sebeobrana pro ženy – návrh pana Mgr. Novotného. Podání žádosti o individuální dotaci z města. 
Návrh komise naistalovat kamerový bod na Čekalíkovský rybník a na Cihelnu. 
 
ad 3) V diskuzi členové komise jednali o situace týkající se bezpečnosti v Příbrami. Dále je diskuze o 
možnosti sociální poradny – zdali máme k dispozici poradny ohledně financí atp. 
NZDM Bedna – Kamila Zelená, děkuje za službu městské policie v Cíli – vše je v pořádku a vše 
funguje. Dotaz na pana Novotného – ohledně pomoci řešení pracovního úvazku v NZDM.  Nutné 
finančně pomoci s udržením úvazku. Částka 80tis – doba září až prosinec. 
Kamerový systém Městské policie Příbram – Ondřej Stehlík informuje o kamerovém systému města – 
kde se kamery nachází, kolik máme bodů. 
Téma do Kahanu – informovanost občanů o bezpečnosti ve městě. Krátké články. 
Dotazník pro občany, zdali se cítí ve městě bezpečně 2023 – otázka na osvětlení města, kde by 
mohlo být lepší osvětlení. 
 
ad 4) Závěrem předseda komise Mgr. Jiří Novotný poděkoval přítomným za jejich účast a s členy 
komise se domluvil na následujícím setkání na konci září 2023. 
 
Datum: 
Zapsala: Bc. Denisa Kotková 
Podpis: v.r. 
 
Předseda komise: Bc. Jiří Novotný  
Podpis: v.r. 
 
Členové komise: 
Podpis: v.r. 
Příloha: (např. prezenční listina) 


